
Protokoll från Bharat Indien-Bistånds årsmöte17 mars 2012 Västerås

Org.nr. 898800-8341

Årsmötet öppnades av ordförande Claes-Åke Carlsson

§1 Valav ordförande och sekreterare för mötet.
Claes-Åke Carlsson valdes till mötets ordförande. Lotta Lindberg valdes till sekreterare.

§2 Fastställande av dagordning
Dagordningen för årsmötet godkändes.

§3 Valav två protokolljusterare
Till protokolljusterare valdes Cina Koskinen och Lennart Nilsson.

§4 Årsmötets stadgeenliga utlysande.
Årsmötesdeltagarna godkände årsmötets utlysande.

§5 Föredragning av årsberättelse, resultat och balansräkning samt
revisionsberättelse.
Claes-Åke Carlsson redogjorde för årsberättelsen och revisionsberättelsen där inga väsentliga
iakttagelser fanns att rapportera. Inger Lundmark redogjorde för resultat och balansräkning
omslutande 178241 kr.

§6 Frågan-om-ansvarsfrihet för styrelsen beträffande föregående verksamhetsår.
Mötet gav styrelsen ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret.

§7 Valav iöreningsordiörande och övriga styrelseledamöter och suppleanter.
Till föreningsordförande valdes Claes- Åke Carlsson.
Siv Berglund och Louise Lundgren 'omvaldes som styrelseledamöter för två år.
Anna Norell valdes till ordinarie ledamot i två år.
Kerstin Carlsson och Inger Lundmark sitter kvar ett år enligt föregående årsmöte.
Till suppleanter valdes Anna Lundgren och Lotta Lindberg för ett år.

§8 Val revisor och suppleant .
Till revisor omvaldes Boo Ceder för ett år, Hans Lundström omvaldes på ett år som
revisorssuppleant.

§9 Valav valberedning
Elvy Olofsson och Violet Eriksson omvaldes för ett år. Elisabeth Lundström och Rosita
Sandberg omvaldes som suppleanter för ett år

§10 Fastställande av medlemsavgift
Mötet beslutade att medlemsavgiften ska fortsätta vara 100 kr/år

§1l Motioner
Inga motioner hade inkommit till årsmötet



§12 Fastställande av riktlinjer ior kommande verksamhetsår
Mötet beslutade fortsätta med de riktlinjer som finns och som även framgår av
verksamhetsberättelsen

§13 Övriga frågor
*Mari Coenraads tog upp frågan om möjligheten att sammankalla de som jobbar på de olika
barnhemmen till informationsträffar,
*Ca 8 pojkar saknar faddrar på MTA, Mari vill gärna ha faddrar till dessa.
*Mari berättade också att hon planerar att resa till Indien återigen och de som är intresserade
att följa med kan anmäla sig till henne.
*Mari visade förslag till ny informationsbroschyr som Västerås avdelningen jobbat fram och
önskade att föreningen centralt tar kostnad och slutlig utformning för den

*Anna Norell föreslog samarbete kring en gemensam hemsida, broschyr och flyers.

*Cina Koskinen föreslog att föreningen broschyr även ska innehåller information till företag
som vill sponsra föreningen och personer som vill arbeta som volontärer på barnhemmen.
*Cina påpekade också att underlaget för årsmötet bör skickas ut i god tid, tillsammans med
kallelsen
*Cina föreslog en översyn av stadgar bl.a för att ev. flytta fram årsmötet och skriva in
utskicket av underlag inför årsmöte i dem
*Cina föreslog att föreningen aktivt ska samla in e-post-adresser för att minska kostnader
genom mer utskick per e-post istf snigelpost.

*Lennart Nilsson föreslog en stadgeändring - att motioner bör vara inne 6-8 veckor före
årsmötet (i stadgarna står 4 veckor)

Styrelsen tar med de övriga frågorna till kommande styrelsemöte.

Årsmötet avslutades av ordfäranden

Sekreterare Justerare

~~jW
Lotta Lind.!rg

Justerare

~/> Lennart NilssonCina Koskinen

Efter årsmötesförhandlingarna bjöd Västerås Stad på en mycket god måltid, därefter visades
en film från Maris och Stefans senaste Indienresa.
Claes-Åke berättade om sin rundresa på barnhemmen och rapporterade kort om förhållandena
där.

Dagen avslutades med ett stort tack till Västerås avdelningen och kommunalrådet Ulla Persson
i Västerås som så generöst lånat ut möteslokalen och bjöd på den goda maten!


